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Vážený pane předsedo, 

dovolte mi, abych reagoval na Váš dopis z 15. ledna 2020, ve kterém mě seznamujete 

s výsledky jednání Akademického senátu FSV ve věci Střediska bezpečnostní politiky.  

Především bych Vás rád ujistil, že nadále respektuji všechna opatření a jasně formulované 

požadavky vedení FSV UK, které mají eliminovat negativní dopady kauzy SBP, s.r.o., a jsem připraven 

dostát své odpovědnosti za jejich naplnění. Rád bych vyhověl Vaší žádosti o poskytnutí kopie 

auditorské zprávy, ale bohužel ji nemám k dispozici a nemohu být v této věci nápomocen.   

Vývoj kolem Střediska bezpečnostní politiky mě velmi mrzí a nechci zastírat chyby, kterých 

jsem se v minulosti dopustil. Posledních několik měsíců mě bolestivým způsobem připomnělo, že 

chyby minulosti nelze vrátit zpět. Lze se z nich však poučit, upřímně se za ně omluvit a jejich důsledky 

se pokusit napravit v současnosti a budoucnosti, což bych tímto rád fakultě i akademickému senátu 

nabídl. I díky svému dlouholetému členství na Katedře bezpečnostních studií IPS mám velký zájem na 

fakultě dále působit, i když jsem si vědom zátěže vyplývající z mého působení v SBP IPS, resp. SBP 

s.r.o.  

 Chápu, že celá kauza týkající se SBP je z hlediska akademické obce FSV UK, reprezentované i 

akademickým senátem, vnímána velmi citlivě, a rozumím důvodům, které k tomu vedou. Hlásím se 

k zodpovědnosti za případné škody, které budou probíhajícím šetřením identifikovány, a rád bych je 

do budoucna jako zaměstnanec fakulty pomohl napravit. 

 

Předem děkuji za zvážení mého stanoviska.  

 

S pozdravem 

Jan Ludvík


